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《2025年6月四级作文范文带翻译3：竞选演讲》

在大学英语四级考试中，写作占试卷总分的15%，满分106.5分。除了阅读之外，英语
四级作文也是非常重要的。想要提升写作成绩，每天至少要坚持写一篇英语作文，下
面是我们整理好的四级作文范文。

2025年6月四级作文范文带翻译3：竞选演讲

Dear colleagues,

Today, I stand before you to express my desire to serve as our Sales Manager. With
extensive experience in the sales department and a proven track record of success, I am
confident in my ability to lead our team to new heights.

First and foremost, I am committed to fostering a positive and collaborative work
environment. As your Sales Manager, I will encourage open communication and
teamwork, ensuring that each member's skills and potential are maximized. Additionally,
I plan to implement innovative sales strategies that target new markets and expand our
customer base.

Secondly, I am dedicated to continuous improvement. By providing regular training
sessions and workshops, I aim to enhance our sales techniques and keep our team
updated with the latest industry trends.

Lastly, customer satisfaction will always be my top priority. I will strive to deliver
exceptional service and build long-lasting relationships with our clients.

In conclusion, I believe my vision, dedication, and experience make me the ideal
candidate for the position of Sales Manager. I am eager to take on this challenge and
work together with you to achieve outstanding results.

Thank you for your consideration.

亲爱的同事们，

今天，我站在你们面前，表达我想担任销售经理的愿望。我在销售部门拥有丰富的经
验，并且有着成功的业绩记录，我对带领我们的团队达到新的高度充满信心。

首先，我承诺要营造一个积极且协作的工作环境。作为你们的销售经理，我将鼓励开
放式的沟通和团队合作，确保每个团队成员的技能和潜力得到充分发挥。此外，我计
划实施创新的销售策略，目标是开拓新市场，扩大我们的客户基础。
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其次，我致力于持续改进。通过定期举办培训课程和工作坊，我希望提升我们的销售
技巧，并让我们的团队及时了解最新的行业动态。

最后，客户满意度将始终是我的首要任务。我将努力提供卓越的服务，并与客户建立
长期的合作关系。

总之，我相信我的视野、奉献和经验使我成为销售经理这一职位的理想人选。我热切
地期待接受这个挑战，并与你们一起努力，取得卓越的成绩。

感谢你们的考虑。
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